

服務改動
Service Adjustment

顧客服務熱線
Customer Service Hotline

2745 4466

www.kmb.hk

KMB

36B, 36X, 42A, 46, 60X, 63X, 69X, 81, 95, 268X

巴士總站搬遷

Relocation of Bus Terminus

取消總站及中途站	來回程:佐敦(渡華路)巴士總站 往九龍方向:佐敦道站
替代總站	來回程:西九龍站巴士總站
生效日期	2018年9月16日 頭班車起
詳情	上述路線由2018年9月16日(星期日)起由佐敦(渡華路)總站遷往西九龍站巴士總站 巴士行駛路線更改如下: <u>往西九龍站巴士總站方向:</u> 改經佐敦道西行,海泓道北行,西九龍站巴士總站 <u>由西九龍站巴士總站開出方向(36X 除外):</u> 改經西九龍站巴士總站,海泓道南行,佐敦道東行,返回原有路線

Terminus and Bus Stop Cancellation	Both Bound: Jordan(To Wah Road) B/T To Kowloon Bound: Jordan Road
Substituted Bus Terminus	Both Bound: West Kowloon Station Bus Terminus(WKSBT)
Effective Date	16 Sep 2018 First Departure
Details	From 16 th September 2018, captioned routes will be relocated from Jordan(To Wah Road) B/T to West Kowloon Station Bus Terminus Routing of the captioned routes will be revised as follow: <u>To West Kowloon Station Bus Terminus:</u> Via Jordan Road westbound, Hoi Wang Road northbound, West Kowloon Station Bus Terminus <u>From West Kowloon Station Bus Terminus(except Rt.36X):</u> Via Hoi Wang Road southbound, Jordan Road eastbound and back to original routing